
Verslag ouderplatform 20 juni 2019 
 
Aanwezig:  
Ouders: Ellis Raza, Jolanda Besselink, Annemieke Lausberg. 
’t Venster: Ramona Stael, Angélique Sanders (verslag). 
Afwezig: Wouter Wout, Fadma Andouh, Marc Drenth, Rynate Minnema. 
 
1. Opening en mededelingen 
Welkom! Bericht van verhindering van Marc Drenth.  
 
2. Verslag d.d. 26-03-‘19 
Ramona heeft een aantal zaken uitgezocht/nagevraagd: 

- LOV-gesprekken worden door een aantal mentoren niet helemaal uitgevoerd zoals de 
bedoeling is. Een LIO-stagiaire heeft de LOV-gesprekken geëvalueerd. Zij heeft naar 
aanleiding daarvan een ‘toolbox’ aangeleverd, die begin volgend schooljaar met de mentoren 
wordt besproken.  

- Er was een vraag over de afronding van cijfers bij basistraining rekenen. Dat is komend jaar 
niet meer aan de orde. Rekenen wordt een onderdeel van wiskunde. Er zullen minder toetsen 
worden gegeven. Op dit moment worden docenten begeleid bij het maken van toetsen door 
een externe deskundige. 

- Leerlingen in 3 mavo die geschiedenis hebben, krijgen soms twee keer op een dag dezelfde 
lessen Engels. Komend schooljaar zal dat niet meer gebeuren. Geschiedenis is dan een 
keuzevak dat vooral gekozen wordt door leerlingen die naar de havo willen.  

 
3. Lopende zaken door Ramona Stael 
- We hebben op dit moment 107 aanmeldingen. Er zijn 20 zij-instromers en er is nog een wachtlijst 

voor de zij-instroom. Dat komt doordat onze klassen maximaal 25 leerlingen mogen hebben. Een 
klas splitsen is pas financieel haalbaar als er minstens 20 leerlingen zijn. Het gaat hier vooral om 
leerlingen die naar een lager niveau af moeten stromen. Dat betekent dat ze een te hoog advies 
hebben gekregen bij de start in het voortgezet onderwijs. Dat is voor die leerlingen erg vervelend.  

- Komend schooljaar zijn er 4 thuisbasissen: Onderbouw, Bovenbouw, Mavo en ISK. De leerlingen 
in de bovenbouw krijgen een mentor en een duo-mentor. In de onderbouw krijgen de leerlingen 
een coach. Er gaat veel aandacht besteed worden aan plannen. 

 In de thuisbasis ISK starten komend jaar zoals het er nu naar uitziet 45 leerlingen. De 
leerlingenraad heeft al mooie plannen om hen een warm welkom te bieden. 

- De afdeling HBR (Horeca, Bakkerij, Recreatie) krijgt een eigen restaurant, waar ouders straks ook 
gebruik van kunnen maken. Als dat klaar is, krijgen de ouders er nadere informatie over. Ook 
mensen uit de buurt kunnen er komen eten. 

- Komend jaar wordt er ook veel aandacht besteed aan stages. We proberen te regelen dat de 
leerlingen uit leerjaar 1 en 2 mee kunnen lopen op het werk van hun ouders. 

- We hadden minister van financiën Hoekstra vorige week op bezoek. Hij kwam een les geven in 
het kader van een project waarin ’t Venster samenwerkt met RijnIJssel en de gemeente Arnhem 
om leerlingen op een goede manier te leren omgaan met geld. 

 
5. Rondje ouders 
Jolanda vraagt naar aanleiding van de onregelmatigheden op het Calvijn College of op ’t Venster alles 
rond de schoolexamens goed loopt. Gelukkig is dat het geval. Er zijn twee examensecretarissen en 
een afdelingsleider die daarvoor zorgen. Ook Quadraam, ons schoolbestuur, houdt natuurlijk een 
vinger aan de pols. 
Ellis wijst op de training ‘Kopkracht’ van Presikhaaf University. Kan voor leerlingen van ’t Venster 
wellicht zinvol zijn. 
Annemieke vraagt of mavo-leerlingen in leerjaar 2 die uitblinken in bepaalde vakken die vakken op 
havoniveau kunnen volgen op het Beekdal Lyceum. Dat is nog niet het geval en tot op heden ook nog 
niet aan de orde geweest. Ramona raadt aan dit te bespreken met de mentor komend jaar om te 
bekijken wat er mogelijk is.  
 
Aan het agendapunt ‘communicatie’ komen we gezien de tijd niet meer toe. Angélique vraagt de 
ouders hun bevindingen met de communicatie vanuit school naar haar te mailen. 
Daarmee wordt de bijeenkomst gesloten.  


